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Hlavac, Vaclav

Subject: FW: [Senat CVUT] Žádost o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS do programu jednání 
AS ČVUT 27. 3. 2018

From: Michal Farník <farnimi1@fjfi.cvut.cz>  
Sent: 20 March, 2019 19:48 
To: Hlavac, Vaclav <Vaclav.Hlavac@cvut.cz> 
Cc: Janousek, Jan <jan.janousek@fit.cvut.cz>; Michael Valášek <michael.valasek@fs.cvut.cz>; Bohacek, Jiri 
<Jiri.Bohacek@cvut.cz>; rektor@cvut.cz; senat CVUT <senat@konference.cvut.cz>; Drnek, Jiri <Jiri.Drnek@cvut.cz> 
Subject: Re: [Senat CVUT] Žádost o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS do programu jednání AS ČVUT 27. 3. 2018 

 
Vážení kolegové,  
 
dovolím si pár poznámek, které by stejně zazněly při schválení programu či při projednávání navrženého 
bodu. Takto nebudu plýtvat čas na zasedání.  
 
Překvapuje mne, že s touto iniciativou jak na minulém zasedání, tak i na tom nadcházejícím nepřichází 
zástupce zvolený přímo z UTVS. Předpokládám, že se v problematice orientuje a je informován tak, aby "se 
nemusel vyptávat".  
Jsem však rád, že v případě neaktivity voleného zástupce za fakultu nebo ústav je schopen problém otevřít i 
někdo jiný. To je pozitivní zpráva.  
 
Nyní k připravenému usnesení: 
ad 1) S tímto bodem souhlasím, avšak vysoce pochybuji, že takové usnesení pomůže k vyřešení dané věci.  
Pan rektor opakovaně prohlásil, že věc řeší tak, aby byly spokojeny obě strany. Po výsledcích např. ve věci 
odvolání prof. Maříka nemám jako senátor důvod se obávat opaku, tj. poškození UTVS a zrušení výuky 
lukostřelby. (Připočteme-li rektorovy osobní preference v tomto sportovním odvětví.) 
 
ad 2) Chcete žádat rektora, aby ukončil neomalené a ultimativní jednání akademických pracovníků? Jak by 
to podle Vás pane profesore měl udělat?!  
Představuji si situaci před cca půl rokem, kdybych to samé požadoval analogicky pro pracovníky CIIRC. 
Prof. Hlaváč by byl prvním, kdo by upozornil na omezování akademických svobod. Toť k zjevnému 
pokrytectví.  
 
ad 3) Konečně srozumitelný, i když jistě diskutabilní požadavek.  
 
Shrnutí: 
Jakožto studentský senátor také dostávám podněty od svých kolegů. Chci, aby UTVS nebylo poškozeno a 
výuka oblíbeného sportu nebyla přerušena.  
Proto trvám na projednání této problematiky ať už v bodě "informace rektora" nebo v separátním bodu. S 
navrženým usnesením však musím důrazně nesouhlasit.  
 
S pozdravem  
Michal Farník 
 


